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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBA 

 

Vangažos 

 

Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdes 

 

P R O T O K O L S 

 

2023. gada 12.decembrī 

 Nr. 4/2023 

 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Investīciju plānā iekļauto projektu virzību  

2. Par Vangažu sporta centra darbību 

3. Par SIA “Vangažu namsaimnieks” aktualitātēm  

4. Padomes un iedzīvotāju papildus  jautājumi 

 

Sēde sākta: 18:30 

Sēdē piedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Edmunds Ozols, Gatis Balabka, Mārīte Teterovska, Liena Cīrulniece, Jana Bunkus (turpmāk – 

Padome); 

Vangažu pilsētas pārvaldes vadītājs Juris Jakubovskis (turpmāk – Pārvalde); 

SIA „Vangažu Namsaimnieks” pārstāvis Jevgeņija Čerņajeva; 

Ropažu novada pašvaldības domes deputāts Gundars Jankovs; 

Ropažu novada pašvaldības izpilddirektors Maksims Griščenko, Projektu nodaļas vadītāja 

Dina Vārslavāne; 

Vangažu sporta centra vadītājs Artūrs Kožuhārs, Sporta organizators Helmuts Eglītis; 

Vangažu pilsētas iedzīvotāji (kopā uz sēdi ieradās 7 iedzīvotāji) 

 

Sēdē nepiedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Attaisnojošu apstākļu dēļ, Jogita Berce. Elīna Sviridova 

 

Sēdi vada: Edmunds Ozols 

Protokolu sagatavo:  Ropažu novada pašvaldības Centrālās administrācijas vecākā lietvede 

Ingrīda Apsīte 

 

Klātesošie tiek brīdināti, ka tiek veikts ieraksts protokolēšanas vajadzībām. 

 

 

1. Par Investīciju plānā iekļauto projektu virzību  

 

D.Vārslavāne iepazīstina ar šobrīd Investīciju plānā iekļautajiem projektiem: 

• Vangažu kultūras nama āra skatuves jumta konstrukcija būvniecība – pilnībā pabeigts; 

• Siguldas ielas posma pārbūve – bija paredzēts uzsākt darbus, tomēr būvnieki šogad, 

laika apstākļu dēļ darbus vēl neuzsāks, darbus paredzēts uzsākt martā-aprīlī, termiņš 6 

mēneši, šim projektam ir paņemts arī Valsts kasē aizņēmums; 
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• Dārzu, Saules un Parka ielas posma pārbūve – drīzumā tiks saskaņots projekts, 

paredzams, ja tiks saņemts aizņēmums Valsts kasē, projekts virzīsies uz priekšu ātrāk; 

• Vidzemes 13 un Vidzemes iela 15 iekšpagalmu rekonstrukcija – notiek projektēšana, 

tiks iesniegta sākuma skice apspriešanai ar māju iedzīvotājiem (par autostāvvietas 

izvietojumu un aktivitātēm dažādām vecuma grupām), projekts varētu tikt attīstīts pa 

kārtām; 

Jautājums par iespēju izveidot uz pašvaldības zemes multifunkcionālu laukumu (hokeja, 

florbola, u.tml.) jauniešu sporta attīstībai. 

Padome – šāda laukuma atrašanās iekšpagalmā traucētu lielam iedzīvotāju skaitam    (troksnis, 

mūzika), tam būtu jāmeklē cita vieta. 

  

• Atkritumu laukums ar stāvlaukumu pie Vidzemes 15 – paredzēta asfaltēta stāvvieta, 

atkritumu laukums (ar iezīmētiem konteineriem katrai mājai), norit pēdējie 

projektēšanas darbi; 

• Parka ielas posma pārbūve – iepirkums projektēšanai ir beidzies, bet līgums vēl nav 

noslēgts; 

• Atkritumu šķirošanas laukuma izveide Vangažos – Valsts vides dienests nesaskaņo 

atrašanās vietu; 

•  Papildu stāvvietu projektēšana un izbūve Vidzemes un Meža ielas rajonā, Vangažos – 

bija plānoti darbi nākamajā gadā; 

• Multifunkcionālā sporta laukuma izbūve Vangažos – pašvaldība varēs veikt tālākās 

darbības, kad īpašumtiesības tiks reģistrētas Zemesgrāmatā, apzināti iespējamie 

laukumu veidi un alternatīvas izbūves iespējas; 

•  Gaujas 18 renovācija – ir sagatavots tehniskais uzdevums, ar šo projektu ir paredzēts 

startēt uz Eiropas fondiem. 

 

Pārvalde – par problēmām ar plānoto Atkritumu šķirošanas laukuma izveidi un  alternatīvām 

iespējām tā izveidē. 

 

2. Par Vangažu sporta centra darbību 

 

A.Kožuhārs – informē par sporta centra darbību – ir pievienojušies Basketbola kluba Garkalne 

treneri, kas vada divreiz nedēļā treniņus Vangažos, ir notikušas bezmaksas nūjošanas 

nodarbības, notiek Mamanet nodarbības un futbola treniņi (pašvaldības apmaksāti), par 

vieglatlētikas treneru piesaistīšanu, par pašvaldības līdzfinansējumu sportam, par līdzdalību 

sporta laukumu attīstībā un uzturēšanā. 

H.Eglītis informē par notikušajiem sporta pasākumiem.  

Jautājums par iespēju noorganizēt Jaunsardzes nodarbības. 

 

3. Par SIA “Vangažu namsaimnieks” aktualitātēm  

 

J.Čerņajeva – informē par SIA “Vangažu namsaimnieks” aktualitātēm – par apkures tarifiem. 

Jautājums kā kontrolēt izmaksu pieaugumu vai samazinājumu. 

M.Griščenko – informē par procesu, kā tiek apstiprināts apkures tarifs.  
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Padome lemj lūgt SIA “Vangažu namsaimnieks” veikt šķeldas tarifu salīdzinošo analīzi un 

uzdot jautājumu SIA “Vangažu Sildspēks” par tarifu atšķirībām. 

 

G.Jankovs – par informācijas pieejamību iedzīvotājiem par plānotajiem aprēķiniem dzīvojamo 

māju uzturēšanā nākamajam gadam. 

 

Jautājums par skaitītāju verificēšanas termiņu - J.Čerņajeva noskaidros nosacījumus. 

 

Jautājums par atkritumu novietnēm, par lielgabarīta un bio atkritumu izvešanu, par pareizu 

atkritumu šķirošanu un iedzīvotāju informēšanu - J.Čerņajeva informē par esošo situāciju.  

 

Padome vienojas ar izpilddirektoru un SIA “Vangažu namsaimnieks”  organizēt sanāksmi 

ar dzīvojamo māju pārstāvjiem par piespiedu kārtas zemes atpirkšanas procesuālās kārtības 

jautājumiem. (Līdz Ziemassvētkiem informēt par datumu, provizoriski – janvāris.) 

 

 

4. Padomes un iedzīvotāju papildus  jautājumi 

 

Diskusijas par pārejas notīrīšanu no Vidzemes šosejas līdz Vangažu zīmei, par publisko soliņu 

tīrīšanu, par Parka ielas publisko zonu, par kameru uzstādīšanu pie atkritumu laukumiem, par 

Padomes sēdēs izskatīto jautājumu izpildes termiņiem. 

 

 

 
Sēde slēgta 20:41   

 

Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes loceklis:         Edmunds Ozols 

 

Protokolu sagatavoja:                                                                                               Ingrīda Apsīte  

 

 

 


